
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 689
van MARTINE FOURNIER
datum: 3 februari 2021

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Boomkappingen  -  Opbrengsten en toewijzing opdrachten

In de Commissie voor Mobiliteit en Openbare Werken van 21 januari werd er gediscussieerd 
over het houtkappen in de regio Beernem en het burgerprotest dat ontstond tegen het 
kapbeleid. De minister verdedigde het kapbeleid van de Vlaamse overheid en dat beleid is 
duidelijk.

Toch is hout vandaag voor veel zaken een basisproduct. Er wordt vaak geld gegeven voor 
rijpe bomen of kachelhout.

1. Hoeveel euro ontvingen de diensten van de minister voor het kappen van bomen? 

Graag een overzicht van de laatste vijf jaar.

2. Op welke wijze gebeurt de toewijzing van de opdrachten om bomen te kappen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (580) en Lydia Peeters (689).



LYDIA PEETERS 
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 689 van 3 februari 2021
van MARTINE FOURNIER

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


